
• V VZHODNEM OELU NAŠE OBČINE SE OBETA

Razmah športne dejavnosti
Nekako do leta 1975 je bil vzhodni del naše občine s kraji Zadvor,

Sostro, Polje, Zalog, še zlasti pa Vevče, znan po bogati telesnokulturni
dejavnosti. Iz klubov, ki so takrat delovali v teh krajih, so prihajali ro-
kometaši, nogometaši, orodni telovadci in plavalci, ki so bili med naj-
boljšimi v republiki, pa tudi v državi. Pred petimi leti pa je športna de-
javnost na tem območju pričela zamirati. Zadnja leta so delovali le še
strelri, kegljači, teniški klub in nekoliko tudi nogometaši, popolnoma
izginilo pa je plavanje.

Da bi ponovno oživeli športno
dejavnost, je skupščina KS Vevče
— Zgornji Kašeij pred dvema le-
toma ustanovila komisijo za
vzgojo in izobraževanje, kulturo
in telesno kulturo. Del te komi-
sije naj bi se ukvarjal le s športno
dejavnostjo. In res je komisijo s
pomočjo sveta krajevne skupno-
sti in ZTKO Ljubljana-Polje po-
novno razgibala športno dejav-
nost na tem območju.

»Toda spoznali smo, da smo,
brez strokovne pomoči, brez ne-
koga, ki bi se poklicno ukvarjal s
športno in rekreativno dejavnost-
jo, ne bomo več dosegli napred-
ka,« je povedal predsednik te
komisije, večletni družbenopoli-
tični in športni delavec Andrej
Pirkmaier. »Člani komisije smo
sicer privrženci športa, priprav-
Ijeni zanj porabiti marsikatero
uro svojega prostega časa, vendar
smo amaterji.«

Tako je letos poleti ZTKO
Ljubljana Moste-Polje za kra-
jevne skupnosti Vevče — Zgorn ji

Kašeij, Polje, Novo Polje in Zad-
vor zaposlila poklicnega organi-
zatorja športne rekreacije, ki bo
organiziral in vodil vso rekrea-
tivno dejavnost v teh krajevnih
skupnostih in skrbel tudi za izva-
janje nalog športnega društva
Slavija, kasneje pa tudi za grad-
njo športno-rekreacijskega cen-
tra na Vevčah.

»Potreba po gibanju bo pri Iju-
deh vse večja. Z.ato je naloga or-
ganizatorja športne rekreacije v
KS ukvarjati se predvsem s tistimi
skupinami Ijudi. ki niso nikjer
drugje vključeni v športno dejav-
nost. Delavec naj bi se ukvarjal s
športom tam, kjerživi,« je razlo-
žil novi organizator športne re-
kreacije v teh krajevnih skupno-
stih Jože Valant.

V prihodnje naj bi bilu lorej
športno /ivljenje v vzhodnem
predelu naše obrine živahnejše.
Pozimi bodo poskušali na Urhu
organizirati smučanje, sankanje
in tek na smučeh. Kaže pa, da so
se krajani nekoliko odvadili uk-
varjati s športom, saj sc jesenskih

akcij Na teku se dobimo in Na
trimu se dobimo, ni udeležil
nihče. Zato bodo v prihodnje
bolje obveščali krajane o športni
dejavnosti. V vseh teh krajevnih
skupnoslih bodo, ponekod pa so
že, obesili rumene omarice, kjer
bo mogoče prebrati vse športne
vesti.

Leta 1982 naj bi na Vevčah
pričeii graditi športno-rekreacij-
ski center, v okviru katerega bo
manjša večnamenska športna
dvorana, štiri teniška igrišča, tri
steze za balinanje in kolesarska
steza. Že prihodnje leto pa naj bi
v športnem parku asfaltirali ploš-
čad, ki naj bi jo uporabljala zlasti
mladina za igre z žogo in kotalka-
nje.
D. J.

+ Strelišče
na Vevčah
odprto —
pridite!

Strelsko društvo Pugled ob-
vešča in vabi vse ohčane, d.i lahko
preizkusijo svoje strelske spo-
sobnosti na slrclišču Bineta Graj-
zerja na VevčahMob nogomei-
nem igrišču Slavija) vsako sredo
in četrtek od 19.30 do : i ure
STRELSKO DRUŠTVO PU-

GLED


